

Dato: 01-08-2017 kl. 17:00 - 20:00
Sted: Gennemsigthed
Deltagere: Dorte, Jens, og Palle
Referent: Lia Sofia
Fraværende: Katinka, Tove og Julie

Referat fra bestyrelsesmøde

1. Referatets format

Handling:

Ved sidste bestyrelsesmøde blev det foreslået at der sideløbende med referatet kan noteres, hvilke bestyrelsesmedlemmer der har påtaget sig bestemte opgaver. Dette blev foreslået for at overskueliggøre hvem der har ansvaret for hvilke opgaver.

Beslutning:

Referenten noterer i referatet hvem der har ansvaret for hvilke opgaver.

2. Årsmøde 2017.

Der arbejdes fortsat med detaljeplanlægningen af årsmødet den 17. september.

3. Sankthansfest den 23. juni.

Udsættes til næste bestyrelsesmøde.

4. Ansøgning om midler for deltagelse i Copenhagen Pride Parade

Handling:

Ansøgning om tilskud på kr. 14.695 til deltagelse i Pride den 19. august 2017 - se [bilag](#).

Beslutning:

Ansøgningen godkendes. Palle meddeler dette til ansøger.

5. Årsregnskab 2016.

Til orientering - Palle sender det til revisor.

6. Forslag til opdateret forretningsorden.

Beslutning:

Udsættes til næste bestyrelsesmøde

7. Suppleant til Politisk Forum - forslag Katinka.

Udsættes til næste bestyrelsesmøde

8. Fem Principper for økonomisk tilskud fra storkredsforeningen.

Udsættes til næste bestyrelsesmøde

9. Ansøgningsformular.

Udsættes til næste bestyrelsesmøde

10. Ny hjemmeside storkredskbh.alternativet.dk

Til orientering. Er stadig ikke oppe at køre.

11. Status på RV17.

Til orientering. Palle afventer reaktion fra Storkreds Københavns Omegn og Storkreds Nordsjælland.

12. Storkredsforeningens halvårsregnskab 2017.

Til orientering.

13. Møde med FT-kandidaterne

Mødet skal arrangeres af Det Koordinerende Kandidatudvalg. Katinka, Julie og Tove mødes og aftaler nærmere. Lia Sofia skriver til Katinka.

14. Vedtægtsændringer/-beslutninger ved Landsmøderne.

Beslutning:

Forinden de kommende Landsmøder skal der tages stilling til vedtægtsændringer og -beslutninger, så der er mulighed for afklaring og tydelighed i forhold til konsekvenser.

15. Indretning i Åbenrå 33.

Til orientering.

16. Organisatorisk og administrativ diskussion.

Jens forbereder et skriv om den nuværende situation og evt. også ændringsforslag.

Datoer for de næste møder	Den 15. august kl. 17:00 - 20:00 - Gennemsigthed Den 29. august kl. 17:00 - 20:00 - Gennemsigthed Den 12. september kl. 17:00 - 20:00 - Gennemsigthed Årsmøde - den 17. september
---------------------------	--